
Zápis ze shromáždění DSO Silnice   I/27 konaného dne       

 10.12 2020 od 10:00 hodin v budově Radnice města Plzně 

 

1. Prezence 

 

 Zástupci měst a obcí: 

 Přítomni  p. Jaromír Zeithaml – město Třemošná 

                 p.Zdeněk Hanzlíček – město Plasy 

                 Ing. Karel Popel – město Kralovice                           

                 Mgr. Eva Šimlová – město Kaznějov 

                             p. David Kapr– město Horní Bříza 

                 Bc. Vlastimil Pech – obec Výrov 

                 Mgr. Michal Vozobule – město Plzeň 

                 p.Jitka Krivošová Dis.– obec Vysoká Libyně 

                 p. Milan Brož– obec Hromnice 

                 p.Tomáš Kozel-obec Rybnice   

        

Omluven: Mgr.Pavel Bulín– obec Bílov 

 

                          

                       

2. Přivítání účastníků a zahájení jednání 

Předseda výkonné rady DSO Silnice 1/27 p. Jaromír Zeithaml zahájil shromáždění 

DSO Silnice I/27 a přivítal všechny přítomné.  

 

 

 

3. Volba návrhové komise DSO Silnice I/27 

 

      Návrh na složení návrhové komise přednesl pan Hosman ve znění: 

      Předseda – p. Jaromír Zeithaml  

člen – Zdeněk Hanzlíček 

 a dal hlasovat o návrhu. 

 

      Výsledky hlasování:  

pro : 8   proti: 0  zdržel se: 2      

      Návrhová komise byla zvolena v navrhovaném složení. 

 

 

4. Zpráva o činnosti DSO v roce 2020 

 
     Zprávu přednesl manažer DSO p. R.Hosman. Informoval přítomné o pokračování příznivého 

     vývoje situace , který naštěstí nebyl ovlivněn ani situací s Covid 19, v přípravě a realizaci projektu 

     na všech úsecích. Zpráva je k disposici v písemné  podobě. A bude zaslána všem členům DSO. 

     V administrativních povinnostech spojených s činností DSO v roce 2020 vše proběhlo rutinně bez 

     jakýchkoliv problémů. Všechny náležitosti jsou průběžně vyřizovány a audit hospodaření skončil 

     výrokem auditora - bez výhrad. 

     



 

 

 

      5. Schválení rozpočtu DSO Silnice I/27 na rok 2021 a rozpočtového opatření 1/2020 

 
     Pan Rudolf Hosman přednesl návrh na rozpočet DSO Silnice I/27 na rok 2021 ve znění, tak jak byl 

     zaslán všem členům DSO ve stanovené lhůtě a vysvětlil důvody k rozpočtovému opatření  1/2020. 

      

     Předseda DSO p.Jaromír Zeihaml pak nechal o obou návrzích hlasovat 

 

     Výsledky hlasování:  pro: 10,      proti : 0,          zdržel se : 0,   

 

 

 

 

 

      6. Diskuse a organizační záležitosti 

 

      Bylo projednáno zveřejňování povinných dat o DSO, a manažeru p. Hosmanovi 

     bylo uloženo aktualizovat soubor povinně zveřejňovaných dokumentů. Manažer  

    p. Hosman informoval přítomné o výhledu na rok 2021 na základě svých  informací  

    od vedení ŘSD s tím, že zatím nejsou predikovány žádné potíže zejména pak ve finanční 

    oblasti. 

 

           

 

 

 

       7.  Schválení návrhu usnesení ze Shromáždění zástupců DSO Silnice I/27 

 

      Návrh usnesení ze Shromáždění zástupců DSO Silnice I/27 přednesl ke schválení  

      předseda návrhové komise p. Jaromír Zeihaml ve znění: 

 
  

         1.Bere na vědomí: 

 

            -výsledky volby Návrhové komise DSO Silnice I/27 ve složení: 

            předseda:  – Jaromír Zeithaml,  člen  -  Zdeněk Hanzlíček  

 

           -splatnost členských příspěvků do 31.3.2021 

 

           -zprávu o činnosti DSO za rok 2020 

 

 

          2.Schvaluje : 

 

           Rozpočet DSO Silnice I/27 na rok 2021 a výhled na období 2022-2023 

 

           Rozpočtové opatření č.1/ 2020  

            

            



 

 

          3.Ukládá :  

          manažeru DSO – doplnit na webových stránkách DSO aktuální dokumenty  

 

           -zůstat v kontaktu se všemi institucemi a společnostmi dotčenými zájmy DSO. 

 

          - rozeslat všem členům dokumenty ze zasedání, a zprávu za rok 2020 

 

 

 

          Výsledky hlasování :  pro : 10 ,   zdržel se : 0     proti : 0 

 

 
 

 

 

 

        9. Závěr 

 

       jednání ukončil předseda DSO p.Jaromír Zeithaml který poděkoval všem přítomným za          

       účast. 

 

 

 

             Zapsal: R.Hosman                     schválil:  předseda výkonné rady Jaromír Zeihaml 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


